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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Deadline 
2024-02 Raadsdebatten 23-01-2024 

2. Projectplan en 
participatieplan 
Ontwikkelvisie Den Ham 

Wethouder Koster zegt toe de 
suggesties die gedaan zijn door 
de fractie CU, toe te voegen en 
te zullen opnemen in de lijst van 
belangenorganisaties/participan
ten (genoemd zijn: 
Industriekring Vroomshoop en 
Omgeving, LTO,  de Hammer 
middenstand). 

  

2024-01 Raadsdebatten 23-01-2024 
1. Evaluatie koopzondag 
Twenterand 

Wethouder Van der Ham zegt 
naar aanleiding van de vraag 
van de heer J. Jonker (SGP) toe 
dat nagegaan wordt of de nog 
vast te stellen Verordening 
winkeltijden voorafgaand aan de 
besluitvorming hierover, eerst 
nog ter inzage gelegd moet 
worden. 

  

2023-74 Raadsvergadering 19-12-
2023 21. Privatisering van 
de tennisbanen van 
Tennisvereniging De 
Bosbaan in Vroomshoop. 

Wethouder Paters zegt toe de 
subsidiebeschikking in 
overeenstemming te zullen 
brengen met het raadsbesluit. 

Stand van zaken januari: de beschikking is op 4 
januari aan de griffie verstuurd. Het college stelt 
voor deze toezegging af te voeren. 

31-01-2024 
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2023-73 Raadsdebatten 04-12-2023 
12. Toezegging 2023-38: 
Landelijk gebied 

Wethouder Hof zegt toe dat het 
college met een schriftelijke 
reactie zal komen op de vraag 
van de heer J.J. Jonker (SGP) 
inzake PAS-melders en hoe de 
gemeente Twenterand deze 
groep terzijde staat. 

Stand van zaken januari: PAS-melders kunnen 
zich laten bijstaan door de erfcoaches, die de 
gemeente Twenterand daarvoor samen met de 
provincie aanbiedt aan PAS_melders die daar 
behoefte aan hebben. De erfcoaches zorgen 
ervoor dat er, indien noodzakelijk, aanvullende 
hulp/ondersteuning wordt ingeroepen. Vanuit 
de provincie is er een team dat zich specifiek 
richt op het bijstaan van PAS-melders bij het 
verkrijgen van een vergunning of het bieden van 
ondersteuning in eventuele rechtzaken. Mocht 
een PAS-melder in Twenterand behoefte hebben 
aan een gesprek met de gemeente, dan is dat 
natuurlijk altijd mogelijk. 

30-06-2024 

2023-72 Raadsdebatten 04-12-2023 
12. Toezegging 2023-38: 
Landelijk gebied 

Wethouder Hof zegt toe de 
vragen inzake de peiling onder 
agrariërs mee te nemen naar het 
college, en de beantwoording 
ervan schriftelijk aan de raad te 
doen toekomen 

Stand van zaken januari:   Voordat de motie 
werd aangenomen is al een besluit genomen 
over de scenariokeuze. Hier is gekozen voor de 
spiegelei-aanpak, waarbij geen agrarische 
grond wordt opgeofferd voor nieuwe natuur. Dit 
is destijds ook met de raad gecommuniceerd. 
Medio Maart wordt een informatiebijeenkomst 
georganiseerd voor geïnteresseerde agrariërs in 
de (voormalige) Marke Den Ham en Linde. 
Tevens staat voor 4 April 2024 een raadsinfo 
gepland over stand van zaken rondom Sallandse 
Heuvelrug & Twents Reggedal. 

30-06-2024 
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2023-71 Raadsdebatten 04-12-2023 
11. Toezegging 2023-40: 
Onvoldoende beantwoord 

Wethouder Hof zegt toe een 
gesprek aan te willen gaan met 
dorpsbelangen Kloosterhaar om 
de situatie te bespreken. 

Stand van zaken januari:  Raadslid Stephan 
Reusken nodigt wethouder Hof uit voor een 
afspraak met dorpsbelangen om door te 
spreken over de N341 en zal tevens in gesprek 
gaan over het Leemdepot (toezegging 2023-
70). Het college stelt voor deze toezegging af te 
voeren. 

31-01-2024 

2023-70 Raadsdebatten 04-12-2023 
10. Raadsbrief Leemdepot 
Staatsbosbeheer 
Engbertsdijksvenen 

Wethouder Hof zegt toe samen 
met de heer S.M. Reusken 
(PvdA-GL) een gesprek aan te 
willen gaan met de inwoners van 
Kloosterhaar, en vult aan dat  in 
de vergunningverlening (in de 
voorwaarden) dan ook het 
herstel van de Friese Koelen 
meegenomen wordt (zodat er 
geen nadelige gevolgen 
ontstaan). 

Stand van zaken januari:  Het initiatief voor het 
plannen van het gesprek met dorpsbelangen 
Kloosterhaar, waarbij deze onderwerpen aan de 
orde zullen komen, ligt bij de dhr. S.M. Reusken 
(PvdA-GL). Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren. 

31-01-2024 

2023-69 Raadsdebatten 04-12-2023 
8. Raadsbrief Afhandelen 
moties 2022-96,  2022-97, 
2022-98 inzake mobiliteit 

Wethouder Hof zegt toe de 
toezegging (voorstel) van 
Rijkswaterstaat – indien 
beschikbaar – te delen met de 
raad. 

Stand van zaken januari:  Deze informatie is 
reeds verzonden naar de raad. Zie de raadsbrief 
van 19 september.  Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren. 

31-01-2024 

2023-68 Raadsdebatten 04-12-2023 
8. Raadsbrief Afhandelen 
moties 2022-96,  2022-97, 
2022-98 inzake mobiliteit 

Wethouder Hof zegt toe de 
uitvraag die gedaan is bij 
Rijkswaterstaat te delen met de 
raad. 

Stand van zaken januari: Deze informatie is op 
15 januari aan de raad gezonden. Het college 
stelt voor deze toezegging af te voeren. 

31-01-2024 
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2023-67 Raadsdebatten 04-12-2023 
7. Meerjarenbeleidsplan 
Politie oost-Nederland 
2024-2027 

Portefeuillehouder Broekhuizen 
zegt toe de punten met 
betrekking tot de lokale thema’s 
in relatie tot prioritering van de 
politie-inzet, die zijn ingebracht 
door de heer J.J. Jonker (SGP), 
mee te zullen nemen in de 
voorbereiding van de raadsinfo 
die binnenkort gehouden gaat 
worden in Vroomshoop. 

Stand van zaken januari: De punten zijn 
besproken tijdens het politieoverleg en worden 
meegenomen in de voorbereiding van de 
raadsinformatieavond die op 23 mei op het 
politiebureau van Vroomshoop wordt gehouden. 

31-05-2024 

2023-66 Raadsdebatten 04-12-2023 
2. Vaststellen 
bestemmingsplan 
Vriezenveen Lintbebouwing 
en Centrumgebied PH 
Almeloseweg 3-5 

Wethouder Koster zegt toe de 
sfeerimpressie toe te sturen aan 
de raad. 

Stand van zaken januari: De sfeerimpressie is op 
12-12-2023 per mail verzonden aan de griffie. 
Het college stelt voor deze toezegging af te 
voeren. 

31-01-2024 

2023-65 Raadsdebatten 04-12-2023 
1. Privatisering van de 
tennisbanen van 
Tennisvereniging De 
Bosbaan in Vroomshoop. 

Wethouder Paters zegt toe de 
berekening die laat zien waarom 
op basis van de (forse) 
ledengroei gekozen is voor zes 
in plaats van vier banen aan de 
raad te doen toekomen. 

Stand van zaken januari: Berekening is per mail 
verstuurd aan de griffie op 5 december. Het 
college stelt voor deze toezegging af te voeren. 

31-01-2024 

2023-64 Raadsdebatten 04-12-2023 
1. Privatisering van de 
tennisbanen van 
Tennisvereniging De 
Bosbaan in Vroomshoop. 

Wethouder Paters zegt toe de 
berekening (hoe gekomen is tot 
het bedrag) van zowel de aanleg 
als het onderhoud van de 6 

Stand van zaken januari: De berekening is op 5 
december aan de griffie verstuurd. Het college 
stelt voor deze toezegging af te voeren. 

31-01-2024 
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tennisbanen toe te zenden aan 
de raad. 

2023-63 Raadsvergadering 07-11-
2023 12. 
Programmabegroting 2024 

Wethouder Hof zegt toe het 
definitieve ontwerp van de 
herinrichting van het 
gemeentehuis aan de raad toe 
te zenden. 

Stand van zaken december: Het DO bevindt zich 
in een afrondende fase en gaat daarna ter 
vaststelling richting stuurgroep. Vervolgens zal 
het DO ter info aan de raad gestuurd worden. 
Stand van zaken januari: Situatie is onveranderd. 
Het DO is nog niet vastgesteld door de 
stuurgroep. 

31-03-2024 

2023-62 Raadsvergadering 07-11-
2023 10. Vaststellen 
vervolgtraject ontwikkelen 
windenergie in ATT gebied 

Wethouder Van der Ham zegt 
toe bereid te zijn een technische 
informatieavond te willen 
organiseren aangaande dit 
onderwerp en, indien gewenst, 
dit in samenwerking met 
mensen van de Provincie te 
willen doen. 

Stand van zaken december: In overleg met de 
griffie en de provincie wordt een raadsinfo 
gepland (bij voorkeur in Q1 2024) Stand van 
zaken januari: De raadsinfo is gepland voor 21 
maart 2024. Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren. 

31-03-2024 

2023-61 Raadsvergadering 07-11-
2023 10. Vaststellen 
vervolgtraject ontwikkelen 
windenergie in ATT gebied 

Wethouder Van der Ham zegt 
toe de resterende vragen van de 
fractie CDA, nadat verkenner 
zijn werk heeft gedaan en de 
MER, inclusief 
gezondheidsonderzoeken is 
uitgevoerd, te willen 
beantwoorden. 

De opdracht aan de verkenner loopt tot mei 
2024. Het uitvoeren van de MER (met daarin o.a. 
het aspect gezondheid) is aan de orde over 3-4 
jaar. De resterende vragen van de raad kunnen 
aan de orde komen in de toegezegde raadsinfo 
(toezegging 2023-62). Stand van zaken januari: 
De raadsinfo is gepland voor 21 maart 2024. 
Het college stelt voor deze toezegging af te 
voeren. 

31-05-2024 
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2023-60 Raadsvergadering 07-11-
2023 10. Vaststellen 
vervolgtraject ontwikkelen 
windenergie in ATT gebied 

Wethouder Van der Ham zegt 
toe een GGD-onderzoek, als 
onderdeel van de MER, te zullen 
laten uitvoeren. 

Stand van zaken december: In het proces van 
windontwikkeling is het opstellen van de MER 
aan de orde in de planfase. Op dit moment zijn 
we nog in de voorfase, daarna volgt de 
initiatieffase (circa 2 jaar), en daarna de 
planfase. De wens van de raad om de GGD te 
betrekken bij het gezondheidsonderzoek in de 
MER wordt ingebracht in het BO ATT en bij de 
provincie. Stand van zaken januari: Dit is 
inmiddels ingebracht bij de provincie en het BO 
ATT. De wens van de raad wordt meegenomen 
in het proces en kan (later) ook door de raad 
getoetst worden. Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren. 

31-12-2024 

2023-59 Raadsvergadering 07-11-
2023 10. Vaststellen 
vervolgtraject ontwikkelen 
windenergie in ATT gebied 

Wethouder Van der Ham zegt 
toe te zullen blijven kijken naar 
andere manieren van energie 
opwekken op het moment dat 
die zich voordoen. 

Stand van zaken december: Dit is ook onderdeel 
van Motie 109 (punt 7). Andere manieren van 
opwek energie waarnaar wij kijken zijn Zon op 
Dak - kleinschalig en grootschalig (campagne 
zon op dak ondernemers), biogas, kleinschalig 
wind en bodemenergie. In RES-Twente verband 
worden ontwikkelingen en innovaties gevolgd 
i.s.m. UTwente en Saxion. Stand van zaken 
januari: De inhoud van deze toezegging Wordt 
betrokken bij motie 2022-M109. Het college 
stelt voor deze toezegging af te voeren. 

31-12-2024 
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2023-58 Raadsdebatten 17-10-2023 
4. Raadsbrief Convenant 
Lelieteelt 

Wethouder Hof zegt toe de 
vraag of het al dan niet is 
toegestaan om lelieteelt te 
bedrijven binnen het 
betreffende bestemmingsplan 
binnen 4 weken te zullen 
beantwoorden. 

Stand van zaken december: de beantwoording is 
op 14-11 per mail aan de griffie verstuurd. Het 
college stelt voor deze toezegging af te voeren. 

31-12-2023 

2023-57 Raadsdebatten 17-10-2023 
4. Raadsbrief Convenant 
Lelieteelt 

Wethouder Hof zegt toe de 
vraag van mevrouw Van Abbema 
(CU) ‘Wat er gebeurt met het 
water uit het ‘gesloten systeem’ 
(‘Laat men dit naspoelwater 
uitlopen over de akkers van de 
nabije agrariërs?’) te zullen 
meenemen naar de overleggen 
van de raadswaterschappen en 
de beantwoording daarvan te 
zullen doen toekomen aan de 
raad. 

Stand van zaken december: Deze toezegging is 
met het emailbericht van 5 december aan de 
raad afgehandeld. Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren. 

31-12-2023 

2023-56 Raadsdebatten 17-10-2023 
2. Deelname Hettrix 

Wethouder Van der Ham zegt 
toe de pilot te evalueren en 
deze evaluatie te delen met de 
raad. 

Stand van zaken november: De evaluatie zal 
plaatsvinden in Q2 van 2025 en zal worden 
gedeeld met de raad. 

31-03-2025 

2023-55 Raadsdebatten 17-10-2023 
1. Vaststellen vervolgtraject 
ontwikkelen windenergie in 
ATT gebied 

Wethouder Van der Ham zegt 
toe een antwoord te formuleren 
op de inbreng van onder 
anderen de werkgroepen en 

Stand van zaken december: De beantwoording is 
op 9-11 per mail aan de griffie verstuurd. Het 
college stelt voor deze toezegging af te voeren. 

31-12-2023 
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deze beantwoording ook toe te 
zenden aan de raad. 

2023-54 Raadsdebatten 17-10-2023 
1. Vaststellen vervolgtraject 
ontwikkelen windenergie in 
ATT gebied 

Wethouder Van der Ham zegt 
toe na te zullen vragen wie de 
MER vaststelt en gaat een 
tijdspad opstellen waarop te 
zien is wanneer de raad aan zet 
is in dit proces 

Stand van zaken december: De Initiatiefnemer 
van het project moet de MER opstellen  het 
bevoegd gezag stelt de MER vast. Een memo 
met tijdspad en de manier waarop de raad 
invloed kan hebben in het proces, is op 9-11 
per mail aan de griffie verstuurd. Het college 
stelt voor deze toezegging af te voeren. 

31-12-2023 

2023-52 Raadsvergadering 26-09-
2023 18. Voorstel tot 
aankoop van Camping de 
Blekkenhorst voor 
huisvesting ontheemde 
Oekraïners 

Wethouder Koster zegt toe nog 
voor de jaarwisseling een 
overzicht aan de raad te doen 
toekomen over de visie en het 
beheer. 

Stand van zaken november: het overzicht wordt 
voor de jaarwisseling aangeleverd aan de raad.  
Stand van zaken december: Deze wordt conform 
afspraak voor de jaarwisseling aangeleverd. 
Stand van zaken januari: Adviesnota en 
raadsinformatiebrief worden in februari in het 
college besproken. De raad zal aansluitend 
geïnformeerd worden. 

31-12-2023 

2023-50 Raadsdebatten 13-09-2023 
10. Sloop van het pand aan 
de Prinsenkamp 35a 

Wethouder Hof zegt toe de raad 
binnen een jaar te informeren 
over de aanbesteding van de 
bouwrijpe percelen en dat hij de 
raad vooraf informeert alvorens 
tot uitvoering van de plannen 
overgegaan wordt. 

Stand van zaken november: zodra de sloop van 
het pand heeft plaatsgevonden zal de raad 
geïnformeerd worden over de aanbesteding en 
verdere uitvoering van de plannen. Naar 
verwachting zal de sloop begin Q2 2024 gaan 
plaatsvinden. Tegen die tijd hopen we ook meer 
duidelijkheid te kunnen geven over de 
aanbesteding 

01-04-2024 
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2023-46 Raadsdebatten 12-09-2023 
4. Erfgoedverordening 
gemeente Twenterand 2023 

Wethouder Koster zegt toe aan 
te zullen geven wanneer de visie 
op het gemeentelijk cultureel 
erfgoed ter agendering aan de 
raad wordt aangeboden. 

Stand van zaken: De wethouder heeft deze 
vraag tijdens de vergadering beantwoord. Het 
college stelt voor deze toezegging af te voeren. 

31-12-2023 

2023-44 Raadsdebatten 12-09-2023 
1. Voorstel tot aankoop van 
Camping de Blekkenhorst 
voor huisvesting ontheemde 
Oekraïners 

Wethouder Koster zegt toe op 
het moment dat de plannen 
voor het realiseren van 
opvangplekken concreter 
worden, de raad een raming te 
zullen toezenden van de te 
verwachten 
(transitie)vergoedingen vanuit 
het rijk t.o.v. de kosten. 

Stand van zaken november: De geraamde 
transitiekosten voor het realiseren van de 
opvang zijn Euro 866.677,32. Hiervoor is een 
aanvraag gedaan voor een Bijdrage verlening 
(mede)overheden JenV, voor de 
bekostigingsregeling Oekraïne. Deze aanvraag 
is goedgekeurd en het bedrag is overgemaakt 
op het rekeningnummer van de gemeente 
Twenterand om de opvang te realiseren. Het 
gaat o.a. om civieltechnische werkzaamheden, 
bodemonderzoek, aansluiten chalets, E&W 
werkzaamheden, kosten voor de vergunning etc.  
Stand van zaken december: Conform toezegging 
ontvangt de raad voor 1 januari 2024 een 
raming van de te verwachten 
(transitie)vergoedingen vanuit het rijk t.o.v. de 
kosten. Stand van zaken januari: Het overzicht is 
op 19 december in het college besproken. De 
raad is op 9 januari geïnformeerd met een 
raadsinformatiebrief. Het college stelt voor de 
toezegging af te voeren. 

31-12-2023 
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2023-43 Raadsdebatten 12-09-2023 
1. Voorstel tot aankoop van 
Camping de Blekkenhorst 
voor huisvesting ontheemde 
Oekraïners 

Wethouder Koster zegt toe dat -
wanneer de spreidingswet er 
door komt- hij het initiatief zal 
nemen om de inwoners te 
betrekken en bijvoorbeeld in 
gesprek zal gaan met de 
plaatselijke belangen van de 
verschillende kernen en hen zal 
vragen mee te denken in de 
problematiek. 

Stand van zaken november: De spreidingswet is 
nog niet door de Eerste Kamer behandeld en 
dus nog niet in werking getreden. Mocht dit wel 
het geval zijn dan zal uiteraard de toezegging 
gestand gedaan worden.   Stand van zaken 
december: Wethouder Koster zegt toe dat -
wanneer de spreidingswet erdoor komt- hij het 
initiatief zal nemen om de inwoners te 
betrekken en bijvoorbeeld in gesprek zal gaan 
met de plaatselijke belangen van de 
verschillende kernen en hen zal vragen mee te 
denken in de problematiek. De raad kan via de 
middelen die haar ter beschikking staan hiertoe 
een verzoek doen. Stand van zaken januari: De 
spreidingswet treedt in werking per februari en 
conform de motie zullen wij inwoners betrekken 
en gaan wij bijvoorbeeld in gesprek met de 
plaatselijke belangen van de verschillende 
kernen. Dit komt ten uitvoering in Q1 2024. 

30-04-2024 

2023-42 Raadsvergadering 18-07-
2023 3. Kadernota 2024 

Portefeuillehouder Broekhuizen 
zegt t.a.v. M42 toe - nadat de 
subsidie(/-fondsen)werver is 
geworven - de raad na 1 jaar 
verder te zullen informeren via 
een raadsbrief en vervolgens zal 
e.e.a. worden meegenomen in 
de P&C cyclus (t.a.v. 

Stand van zaken september:  Opstellen profiel 
en werving- en selectieprocedure wordt in gang 
gezet.  Stand van zaken november: Vacature is 
opengesteld. Stand van zaken januari: De 
vacature voor een subsidieverwerver is met 
ingang van 1 januari 2024 voor 30 uur per week 
ingevuld. Het college stelt voor deze toezegging 
af te voeren. 

31-12-2023 
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meerjarenraming). De opbrengst 
zal zoveel mogelijk gekoppeld 
worden aan ‘een economisch 
sterk Twenterand met een 
sociaal hart’. 

2023-41 Raadsvergadering 18-07-
2023 3. Kadernota 2024 

Portefeuillehouder Broekhuizen 
zegt t.a.v. M39 toe nog dit jaar 
een onderbouwd raadsvoorstel 
over dienstverlening en 
veranderingen in de organisatie 
aan de raad te doen toekomen 
met daarin alle beschrijvingen 
inclusief alle financiële 
consequenties. 

Stand van zaken september:  Wordt aangeleverd 
voor einde 4e kwartaal 2023  Stand van zaken 
november: De verwachting is dat hier in het 
eerste kwartaal 2024 een meer duidelijk beeld 
bij is zodat de gevraagde financiële middelen 
ook goed kunnen worden onderbouwd.  Stand 
van zaken december: Wethouder heeft dit 
tijdens de raadsvergadering mondeling 
toegelicht. Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren. 

31-12-2023 

2023-36 Raadsvergadering 18-07-
2023 3. Kadernota 2024 

Wethouder Paters zegt t.a.v. 
M31 toe met een voorstel te 
willen komen hoe e.e.a. 
beleidsmatig structureel 
geborgd kan worden. 

Stand van zaken september: Deze toezegging 
wordt afgehandeld in samenhang met motie 31.  
Stand van zaken november: De raadsbrief wordt 
aangeleverd voor de raadsvergadering van 19 
december  Stand van zaken december: Voor de 
subsidies 2024 wordt extra budget gevraagd in 
de raadsvergadering van 19 december voor 
extra indexering van de subsidies. Voor 2023 
wordt een subsidieregeling opgesteld waarop 
organisaties beroep kunnen doen als zij over 
2023 te maken hebben gehad met een hogere 
indexering. Bij de verantwoording van de 

31-12-2023 
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subsidies over 2023 kunnen organisaties op 
grond van deze subsidieregeling een aanvraag 
indienen. Het college stelt voor deze toezegging 
af te voeren. 

2023-29 Raadsdebatten 27-06-2023 
1. Raadsbrief Adviesnota 
integratie medewerkers Sw 
indicatie bij buitendienst 

Portefeuillehouder Broekhuizen 
zegt toe de raad (via 
portefeuillehouder Van der Ham) 
schriftelijk te informeren over 
de stand van zaken inzake de 
afhandeling van Soweco. 

Stand van zaken september: De stand van zaken 
liquidatie Soweco zal via de berap worden 
gerapporteerd. Dit is afgestemd met het 
raadslid dat om de toezegging vroeg.  Stand van 
zaken november: Er is in het presidium 
gevraagd om een financieel overzicht. Dit is in 
voorbereiding en komt kwartaal 4 2023. Stand 
van zaken december: Op dit moment vindt er 
een verdieping plaats op de verschillen. De 
resultaten hiervan (de conclusies van de 
vergelijking) worden eind 2023 verwacht. Stand 
van zaken januari: Het uitwerken van de 
vergelijking vergt meer tijd. Uiterlijk eind Q1 
komen we hierop terug. 

30-03-2024 

2023-27 Raadsdebatten 16-05-2023 
4. Vaststellen 
bestemmingsplan PH Hoek 
Blesdijk - De Wemekamp 

Wethouder Hof zegt toe dat het 
schoolplein van Domino 
uitgebreid zal worden en tevens 
dat het (voetbal)veldje tegenover 
de Smithoek aan de andere kant 
van de weg De 
Wemekamp/Blesdijk echt word 
ingericht als voetbalveldje. Dit 
met instemming van beide 

Stand van zaken november: Het schoolplein van 
Domino wordt in de herfstvakantie aangepast.   
Stand van zaken december: het plan van aanpak 
en bestuursopdracht ‘inclusieve speelplekken’ is 
door het college vastgesteld. In dit plan van 
aanpak is voor Den Ham een groenstrook tussen 
de straten Hagelstege en Wemekamp 
aangewezen als potentiële plek voor het 
aanleggen van een inclusieve speelplek. Een 

31-12-2023 
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scholen. De wethouder zegt 
tevens toe de raad op de hoogte 
te houden van de ‘verhuizing’ 
van de vleermuizen uit het 
voormalig Roelofspand. 

architectenbureau gaat in gesprek met 
basisschool de Smithoek en de Domino om hun 
wensen voor de speelplek op te halen. 
Vervolgens schetst het bureau een aantal 
inrichtingsvarianten en voegt een financiële 
onderbouwing toe. Hierna neemt het college een 
besluit over het totale investeringsbedrag. Nadat 
het investeringsbedrag is vastgesteld volgt een 
verder participatietraject voordat de speelplek 
wordt gerealiseerd. Denk aan de oprichting van 
een zogeheten lokale ‘speeltuinbende’. Dit is 
een groep van kinderen die de speelplek 
letterlijk test op inclusiviteit. Tijdens het 
kerstreces is het schoolplein van GBS Domino 
aangepast. In overleg met het schoolbestuur van 
CBS De Smithoek zijn plannen compleet 
gemaakt en gaan uitgevoerd worden in 
onderlinge afstemming. De vleermuizen hebben 
een nieuwe woonplek gekregen in zogenoemde 
vleermuiskasten aan CBS De Smithoek. Het 
college stelt voor deze toezegging af te voeren. 

2023-23 Raadsdebatten 16-05-2023 
3. Quickscan 
Middendorpshuis Den Ham 

Wethouder Hof zegt toe dat het 
college vóór het eind van dit 
jaar met een visie op het 
gemeentelijk vastgoed zal 
komen, waar ook het 

Stand van zaken november: Idem met de vorige 
stand van zaken.   Stand van zaken december: 
Op dit moment ligt er een conceptversie van de 
nota vastgoedbeleid. De verdere uitwerking en 
afstemming van dit concept zal intern 
plaatsvinden, waarbij verschillende betrokkenen 

31-12-2023 
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Middendorpshuis onderdeel van 
zal zijn. 

worden geraadpleegd. Zodra alle uitwerking en 
afstemming is afgerond zal het ter bespreking 
worden voorgelegd aan het college, waarna het 
definitieve voorstel aan u, gemeenteraad, zal 
worden aangeboden. Vanwege een interne 
personeelswissel is momenteel de functie van 
assetmanager vacant wat voor enige vertraging 
zal gaan zorgen in deze zaak. Uiteraard wordt 
het z.s.m. overgedragen naar de nieuwe 
assetmanager. Stand van zaken januari: de 
vacature van assetmanager is gevuld. De nieuwe 
assetmanager zal begin februari beginnen. Deze 
zaak zal dan ook aan de nieuwe assetmanager 
worden overgedragen en z'n voortgang weer 
vinden. 

2023-22 Raadsdebatten 16-05-2023 
2. Raadsbrief 
Eindrapportage Onderzoek 
omwonenden kanaal 
Almelo-De Haandrik 

Wethouder Hof zegt toe de 
input die het college gaat 
leveren aan de bemiddelaar 
(mevrouw Keizer) te delen met 
de raad. 

Stand van zaken november:  Nadat PS (naar 
verwachting in december) over het rapport heeft 
gedebatteerd en het rapport door de provincie is 
geduid volgt een reactie van het college van 
B&W.  Stand van zaken december:  het rapport 
van mw. Keijzer wordt op 13 december 2023 
behandeld in Provinciale Staten. Meerdere 
PSfracties hebben in de behandeling in de 
commissie aandacht gevraagd voor de kosten 
die gemeenten maken inzake het kanaaldossier. 
In het eerste kwartaal 2024 gaat de pfhouder 
hierover in gesprek met de gedeputeerde.   

31-12-2023 
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Stand van zaken januari: Over het 
bemiddelingsproces en de besluitvorming 
daarover door PS is de gemeenteraad op 
donderdag 25 januari 2024 tijdens een 
informatiebijeenkomst geïnformeerd. Daarmee 
heeft het college aan deze toezegging voldaan. 
Het college stelt voor deze toezegging af te 
voeren. 

2023-18 Raadsdebatten 12-04-2023 
8. Beheerplannen groen en 
wegen 2022-2026 

Portefeuillehouder Hof zegt toe 
een beleidsnota over 
hondenuitlaatbeleid te zullen 
gaan opstellen. 

Stand van zaken juli: op 13-6 is de raadsbrief 
door de griffie aan de raad verzonden. In Q4 
wordt de gemeenteraad geïnformeerd Stand van 
zaken november: In Q4 wordt de raad door 
middel van een raadsbrief op de hoogte 
gebracht van de een nota hondenbeleid waarin 
bestaand beleid staat gebundeld. Ook wordt de 
raad op de hoogte gebracht van de 
campagne/communicatie rondom het 
hondenbeleid.   Stand van zaken december: De 
raadsbrief over dit onderwerp is naar de raad 
gestuurd. Het college stelt voor deze toezegging 
af te voeren. 

31-12-2023 

2023-13 Raadsdebatten 11-04-2023 
2. Tweede advies 
Jongerenpanel 

Wethouder Paters zegt toe het 
aanvullend onderzoek te willen 
doen met betrekking tot zaken 
als draagvlak, hoe, waar, kosten, 
onderhoud, zelfwerkzaamheid, 
ambitieniveau e.d. De raad 

Stand van zaken september: Gesprek met 
jongerenpanel vindt op verzoek van leden 
jongerenpanel plaats in september. In 
hoofdlijnen is het eerste aanvullende onderzoek 
afgerond. Naar aanleiding van het advies van het 
jongerenpanel en de verzamelde informatie 

31-10-2023 
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wordt geïnformeerd over de 
uitkomsten van het onderzoek. 

wordt het college gevraagd een standpunt in te 
nemen over de ambities met betrekking tot 
skatevoorzieningen in de gemeente. De raad zal 
geïnformeerd worden nadat het college een 
standpunt heeft bepaald.  Stand van zaken 
november: College heeft naar aanleiding van 
memo een standpunt ingenomen over het 
vervolgonderzoek. Door middel van raadsbrief 
wordt de raad november geïnformeerd over de 
fasen van het vervolgonderzoek en de huidige 
status hiervan.   Stand van zaken december: De 
raadsbrief is op 31-10 op het aanmeldformulier 
gezet. Het college stelt voor deze toezegging af 
te voeren. 

2023-12 Raadsdebatten 11-04-2023 
1. Wensen en bedenkingen 
concept Subsidieregeling 
jongerenwerk Twenterand 
2024 en 2025 

Wethouder Paters zegt toe de 
uitkomsten van de 
onafhankelijke evaluatie onder 
de steakholders te zullen delen 
met de raad. 

Stand van zaken mei: In de 
conceptsubsidieregeling is opgenomen dat de 
subsidieontvanger voor 1 oktober 2024 en voor 
1 oktober 2025 de resultaten van een 
onafhankelijk tevredenheids- en 
ervaringsonderzoek onder jongeren, ouders en 
organisaties waarmee wordt samengewerkt, 
aanlevert bij het college.  Stand van zaken juli: 
Zie tekst bij stand van zaken mei 2023.  De 
onafhankelijke evaluatie gaat pas spelen in het 
najaar van 2024.  Stand van zaken november: 
De onafhankelijke evaluatie gaat pas spelen in 
het najaar van 2024. 

31-12-2025 
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2022-06 Raadsdebatten 02-02-2022 
8. Vaststellen 
bestemmingsplan en 
beeldkwaliteitsplan 
Zuidmaten-Oost, 2e 
herziening 

Portefeuillehouder Koster zegt 
te zullen bekijken wat de 
mogelijkheden zijn van een 
andere ontsluiting van het 
bedrijf en zal vóór de 
raadsbehandeling op 15 
februari a.s. dat aan de raad 
kenbaar maken. 

Stand van zaken september:  Begin juli 2023 is 
er een e-mailwisseling geweest. Daaruit bleek 
een verschil in standpunten. Op uitnodiging van 
de gemeente heeft er op 26 juli 2023 een 
gesprek plaatsgevonden. Daarin is meegedeeld 
dat er helaas gestopt wordt met de 
onderhandelingen omdat de standpunten niet 
overbrugbaar zijn. Breekpunt is het niet-
bedrijfsmatig gebruik van het bedrijf (m.u.v. 
personenauto’s) via de Schapendijk per 1 januari 
2025. Reimink zou zich hierover beraden. 
Reimink heeft nadien verzocht om een termijn 
tot 1 september 2023 aan te houden voor het 
uitbrengen van een definitief standpunt. Op 6 
september 2023 is een herinnering verstuurd 
omdat er niet is gereageerd door Reimink. 
Reimink heeft aangegeven dat men zo spoedig 
mogelijk na de vakantie van zijn adviseur (18 
september 2023 is de adviseur terug) met een 
reactie komt. Er volgt een raadsbrief waarin de 
raad nader wordt geïnformeerd.  Stand van 
zaken november: In oktober jl. heeft er een 
ultiem overleg met Reimink plaatsgevonden om 
te onderzoeken of er geheel vrijwillig onderling 
minnelijke overeenstemming kon worden 
bereikt zodat de beroepsprocedure tegen het 
bestemmingsplan kon worden beëindigd. Helaas 

01-06-2023 
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is dat niet gelukt.  Het resultaat van de 
beroepsprocedure zal worden afgewacht en nog 
dit jaar ontvangt de raad een raadsbrief met 
nadere informatie over deze kwestie, waaronder 
een uitgebreid chronologisch overzicht van de 
inspanningen die zijn verricht om de situatie 
met Reimink op te lossen en de overwegingen 
daarbij.  Stand van zaken december: Het college 
heeft op 7 november jl. een besluit genomen 
over het beëindigen van de onderhandelingen 
en ingestemd met een raadsbrief. De raadsbrief 
is naar de griffie gestuurd. Het college stelt voor 
deze toezegging af te voeren. 

 


